

التاريخ: 2022/07/25  
المرجع: 2022/CAD/BK/130

السادة/ شركة بورصة الكويت  
دولة الكويت

السلام عليكم ورحمه الله وبركاته ،،،

الموضوع : موعد إجتماع مجلس الإدارة

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مرفق طية نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

أعزى

نواف حسين معرفي  
الرئيس التنفيذي للمجموعة  
عضو مجلس الإدارة

الإمتياز  
ALIMTIAZ  
GROUP

أعزى

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

2022/07/25	التاريخ
شركة مجموعة الإمتياز الإستثمارية	إسم الشركة المدرجة
نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية سوف يعقد اجتماعه يوم الأربعاء الموافق 2022/07/27 في تمام الساعة 1:15 ظهراً وذلك لمناقشة واعتماد البيانات المالية المرحلية لفترة السنة أشهر المنتهية في 2022/06/30.	المعلومة الجوهرية
_____	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

أحرفي

نواف حسين معرفي  
الرئيس التنفيذي للمجموعة  
عضو مجلس الإدارة

أحرفي

Date: 25/07/2022  
Ref: 2022/CAD/BK/130

**Boursa Kuwait Company  
Kuwait**

**Subject: Board of Directors Meeting**

With reference to the above subject, and the requirements of fourth chapter of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive bylaws of Law No 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities and their amendments, please find enclosed the disclosure form of material information.

Sincerely,



**Nawaf H Marafi  
Group Chief Executive Officer  
Board Member**

الامتياز  
ALIMTIAZ  
GROUP







## Disclosure Form of Material Information

<b>Date</b>	25/07/2022
<b>Name of the listed Company</b>	ALIMTIAZ INVESTMENT GROUP COMPANY
<b>Material Information</b>	The Board of Directors of Al-Imtiaz Investment Group Company shall meet on Wednesday 27/07/2022 at 1:15 PM to discuss and approve the interim financial statements for the six months period ended 30/06/2022.
<b>Significant effect of the material information on the financial position of the Company</b>	_____

**Nawaf H Marafi**  
**Group Chief Executive Officer**  
**Board Member**

